
Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava 

 
Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 8/2016 ze dne 14. prosince 2016 
 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK):  9 (viz prezenční listina) 
  za studentskou komoru (dále jen SK):  5 (viz prezenční listina) 

Omluveni: RNDr. Jitka Ryšková 

Hosté: rektor doc. MUDr. Václav Báča, Ph.D., prorektorka pro rozvoj Mgr. Alena Štěrbová, 
prorektor pro studium JUDr. Pravomil Prchal, Ph.D., kvestor. Ing. Oldřich  
Rambousek, Ph.D., vedoucí Katedry cestovního ruchu RNDr. Eva Janoušková, Ph.D., 
vedoucí katedry Zdravotnických studí PhDr. Vlasta Dvořáková, PhD. 

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů akademického senátu, zasedání je usnášeníschopné. 
Ing. Martina Kuncová, Ph.D. a PhDr. Lenka Görnerová se dostavily v průběhu projednávání 4. bodu 
programu od 09.20 hod. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Materiály předložené rektorem VŠPJ: 

 návrh podmínek přijímacího řízení na VŠPJ pro akademický rok 2017/2018 – ke schválení 
podle § 9 odst. 1g) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů (zákon o vysokých školách), 

 aktualizace Rozpočtu VŠPJ na rok 2016 – ke schválení podle § 9 odst. 1c) zák., 

 Vnitřní mzdový předpis VŠPJ – ke schválení podle § 9 odst. 1b) zák. 

3. Přehled čerpání rozpočtu VŠPJ k 31. 10. 2016 

4. Investiční záměr školy 

5. Vánoce na VŠPJ 

6. Různé 

1. Zahájení 

Předsedkyně Akademického senátu VŠPJ (AS VŠPJ) Ing. Fatrová přivítala přítomné senátory  
a hosty, představila jim novou senátorku za akademickou komoru AS VŠPJ Mgr. Petru Horáčkovou, 
seznámila je s programem jednání a vyzvala je k jeho případnému doplnění. 

Jelikož ze strany senátorů nebylo k programu jednání připomínek, předsedkyně AS VŠPJ o něm 
navrhla hlasovat. 

Hlasování:  
ANO = 12 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

Poté předsedkyně AS VŠPJ navrhla jako ověřovatele zápisu Mgr. Martinu Černou, Ph.D. a Alenu 
Koblicovou a zapisovatele Miloslava Vytasila a navrhla o tomto návrhu hlasovat. 
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Hlasování: 
ANO = 11 NE = 0 ZDRŽEL SE = 1 SCHVÁLENO 

2. Materiály předložené rektorem VŠPJ: 

 Návrh podmínek přijímacího řízení na VŠPJ pro akademický rok 2017/2018 
Senátoři obdrželi materiály v elektronické podobě v časovém předstihu. 
Prorektor pro studium seznámil senátory, že pro akademický rok 2017/2018 nebude vypsáno 
přijímací řízení pro magisterský studijní program se studijním oborem Komunitní péče 
v porodní asistenci v kombinované formě studia a dále pro bakalářský studijní program se 
studijním oborem Počítačové systémy v prezenční i kombinované formě studia. 

V rámci diskuse k tomuto bodu programu požádala Dr. Dvořáková o doplnění podmínek 
přijímacího řízení bakalářského studijního programu se studijním oborem Všeobecná sestra 
v prezenční formě studia o ústní zkoušku z biologie člověka. 

Senátoři s tímto požadavkem vyslovili souhlas – prorektor pro studium doplní podmínky 
přijímacího řízení studijního oboru Všeobecná sestra jak výše uvedeno. 

Poté bylo přistoupeno k hlasování o schválení podmínek přijímacího řízení na VŠPJ pro 
akademický rok 2017/2018. 

Akademický senát schvaluje podmínky přijímacího řízení na VŠPJ pro akademický rok 
2017/2018. 

Hlasování: 
ANO = 12 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

 Aktualizace Rozpočtu VŠPJ na rok 2016 
Aktualizace Rozpočtu VŠPJ na rok 2016 byla zaslána senátorům v elektronické podobě 
v časovém předstihu. 
Rektor k tomuto bodu uvedl, že VŠPJ obdržela od MŠMT další finanční prostředky z podílu 
veřejných vysokých škol na ukazateli A+K ve výši 326 077 Kč, které budou zahrnuty v rozpočtu 
VŠPJ do položky mzdových prostředků. Tyto finanční prostředky chce vedení VŠPJ použít na 
výplatu další mzdy, případně její části, pro provozní zaměstnance VŠPJ za rok 2016, která 
bude vyplacena za měsíc prosinec 2016 v měsíci lednu 2017. 

Jelikož k tomuto bodu programu nebylo ze strany senátorů připomínek, bylo přistoupeno 
k hlasování. 

Akademický senát projednal a schvaluje bez připomínek aktualizaci Rozpočtu VŠPJ na rok 
2016. 

Hlasování: 
ANO = 12 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

 Vnitřní mzdový předpis VŠPJ 
Vnitřní mzdový předpis byl zaslán senátorům v elektronické podobě v časovém předstihu. 
Rektor seznámil senátory s navrhovanými změnami Vnitřního mzdového předpisu VŠPJ, 
spočívajícími v drobných formulačních úpravách v terminologii v souladu se zákoníkem práce 
na základě požadavku pracovníků Odboru vysokých škol – 30 MŠMT. Dále uvedl, že v čl. 6 
odst. 1 došlo k vypuštění písm. b) Vedoucí oborové katedry, a původní písm. c), d) e) jsou 
nově nahrazena písm. b), c), d), přičemž příplatek za vedení u písm. b) vedoucí katedry je 
nově v rozmezí 2 000 – 7 000 Kč. 

Jelikož k tomuto bodu programu nebylo ze strany senátorů dalších připomínek ani návrhů na 
doplnění, bylo přistoupeno k hlasování. 
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Akademický senát projednal a schvaluje Vnitřní mzdový předpis VŠPJ s navrhovanými 
změnami rektora. 

Hlasování: 
ANO = 12 NE = 0 ZDRŽEL SE = 0 SCHVÁLENO 

3. Přehled čerpání rozpočtu VŠPJ k 31. 10. 2016 

Kvestor seznámila senátory s aktuálním čerpáním rozpočtu VŠPJ k 31. 10. 2016. Uvedl, že účet 691 
provozní dotace vykazuje plnění oproti rozpočtu pouze ve výši 75 % a to z důvodu zádržného ve výši 
25 % celkového příspěvku. Toto zádržné bylo již začátkem měsíce prosince 2016 připsáno na provozní 
účet VŠPJ. 

Akademický senát bere na vědomí čerpání rozpočtu VŠPJ k 31. 10. 2016. 

4. Investiční záměr školy 

Kvestor seznámil senátory, že vedení VŠPJ byla předána nová architektonická a ekonomická studie 
Výukového centra VŠPJ. Do konce měsíce března 2017 musí být zpracována kompletní projektová 
dokumentace včetně stavebního povolení. Dle nového návrhu původně plánovaný a MŠMT schválený 
rozpočet stavby zůstane zachován. 

V 09.20 hod. se na jednání AS VŠPJ dostavily senátorky Dr. Görnerová a Dr. Kuncová. 

Dále kvestor uvedl, že v měsíci březnu by měli být zaměstnanci VŠPJ seznámeni s harmonogramem 
stěhování a v měsíci květnu 2017 by mělo být vyhlášeno výběrové řízení na zhotovitele stavby. 

5. Vánoce na VŠPJ 

Předsedkyně AS VŠPJ pozvala přítomné na odpolední akci „Vánoce na VŠPJ“. Předsedkyně SK AS VŠPJ 
Alena Koblicová poděkovala vedení VŠPJ, všem zaměstnancům a studentům, zejména senátorce 
Slavíčkové, za dárky pro klienty Denního a týdenního stacionáře Jihlava, příspěvkové organizace. 
(DTSJ). Zaměstnanci VŠPJ předem obdrží přehled dárků, které budou moci zakoupit pro klienty DTSJ. 

6. Různé 

 Na dotaz předsedkyně AS VŠPJ, zda je vedením VŠPJ plánována další mzda pro zaměstnance 
školy, rektor odpověděl, že vyplacení další mzdy za rok 2016, případně její části, je plánováno 
pro všechny zaměstnance VŠPJ. Tato mzda bude vyplacena za měsíc prosinec 2016 v měsíci 
lednu 2017. Dále rektor uvedl, že mimořádné odměny nebyly vedením VŠPJ zrušeny – byly 
stanoveny okruhy činností, za které je možno mimořádnou odměnu udělit. Je možné udělit 
mimořádnou odměnu i za jiné mimořádné aktivity, přičemž návrh musí být řádně odůvodněný. 

 Na dotaz předsedkyně AS VŠPJ, v jakém stádiu se nachází nový systém řízení výkonnosti  
a kvality, rektor odpověděl, že nový systém je již připravený, problém je pouze v počítačové 
aplikaci, přičemž jeho řádné spuštění je plánováno od nového semestru. 

 Na závěr rektor poděkoval senátorům za plodnou a úspěšnou spolupráci po celý rok 2016  
a popřál všem krásné svátky vánoční. 

 Předsedkyně AS VŠPJ poděkovala vedení VŠPJ za vzájemnou spolupráci a popřála všem krásné  
a pohodové svátky vánoční. 

Další termín řádného zasedání AS VŠPJ: nestanoven 

V Jihlavě dne 14. 12. 2016 
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Zapsal:    Miloslav Vytasil   ………………..………..……………………………..… 

Za správnost:   Mgr. Martina Černá, Ph.D.  .……………………………………………………….…. 

   Alena Koblicová  ………….…………………………..…………….…….. 

Předsedkyně AS: Ing. Irena Fatrová   ………………………….…………………….……….… 


